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Protokół nr 41/2021 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 29 listopada 2021 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecni radni: Leszek Chałupniczak 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich – Radosław Andrzejak przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez 

zmian. 

 

Ad.2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2021 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Burmistrz.  

Po stronie dochodów wprowadza się następujące zmiany: 

-dział 758, zwiększa się dochody o kwotę 1.797.294,00 zł z tytułu uzupełniania subwencji 

ogólnej dla gmin i tak: 897.294,00 z tytułu uzupełnienia dochodów gmin, 900.000,00 zł na 

wsparcie finansowe inwestycji w zakresie kanalizacji;  

-dział 801, zwiększa się o 216.900,00 zł  – środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na 

”Laboratoria przyszłości” oraz zwiększa się dochody jednostek oświatowych o kwotę 

48.800,00 zł w związku z ponadplanowymi wpływami;  

 

-dział 855 zwiększa się dochody M-G OPS o kwotę 828,45 z tytułu zwrotu nienależnie 

pobranych świadczeń w latach ubiegłych wraz z odsetkami. 

 

Po dokonanych zmianach dochody zwiększyły się o 2.063.822,45 zł i wynoszą 

46.294.919,82zł.  

 

Zmiany planu wydatków dotyczą: 

-dział 600 zwiększa się wydatki na zimowe utrzymanie dróg; 

-dział 750 zwiększa się wydatki na diety, wynagrodzenia i pochodne w związku podwyżkami 

uposażenia  radnych, sołtysów oraz Burmistrza, zwiększa się także wydatki w celu zapewnienia 

środków na zakup materiałów i energii;  
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-dział 754 zwiększa się wydatki z przeznaczeniem na dotację dla OSP, w celu zakupu 

wyposażenia oraz na zapewnienie środków na zakup energii w remizach; 

-dział 758 zwiększa się rezerwę ogólną o kwotę 250.000,00 zł;  

-dział 801 dokonuje się zwiększenia wydatków  w jednostkach oświatowych w celu 

zapewnienia środków na zakup energii; zwiększa się wydatki w związku z otrzymanymi 

środkami z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na „Laboratoria przyszłości” na zakup 

materiałów i pomocy dydaktycznych; 

-dział 852 zwiększa się wydatki  M-G OPS w  celu zapewnienia środków na zakup energii; 

-dział 855 zwiększa się wydatki  Żłobka Publicznego w Karolewie  w  celu zapewnienia 

środków na zakup energii; 

-dział 900 dokonuje się zwiększenia  wydatków w zapewnienia środków na oświetlenie 

uliczne; 

-dział 921 i 926 zwiększa się wydatki w celu zabezpieczenia środków na energię w obiektach 

świetlic i kompleksach sportowych. 

 

Po dokonanych zmianach wydatki zwiększyły się 1.163.822,45 zł i wynoszą 48.345.724,87 zł.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

1 radny  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecny radny Marcin Jakubiak 

 

2) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 2021 roku 

Burmistrz poinformował, że zgodnie z art. 263 ustawy o finansach publicznych organ 

stanowiący jednostki samorządu terytorialnego może  ustalić wykaz wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego oraz określić ostateczny termin dokonania wydatku. 

Łącznie z wykazem wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego, organ 

stanowiący ustala plan finansowy tych wydatków w podziale na działy, rozdziały i paragrafy 

klasyfikacji wydatków. 

Środki finansowe na wydatki ujęte w wykazie wydatków są gromadzone na wyodrębnionym 

subkoncie podstawowego rachunku bankowego jednostki samorządu terytorialnego. 

Biorąc powyższe pod uwagę oraz uwzględniając stan zaawansowania realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Przebudowa kanalizacji - ul. Zdzieska, Koźmińska wraz z remontem drogi 

i chodników po realizacji przebudowy kanalizacji deszczowej i infrastruktury technicznej 

oznaczonej numerem geodezyjnym dz.nr 290/1, 290/2, 335 871 i 854/1 w miejscowości Borek 

Wlkp.”, gwarantujemy  wykonanie (dokończenie) w roku 2022 zadania, podjęcie uchwały 

wydaje się w pełni zasadne. 
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Obecny radny Marcin Jakubiak. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2021 -2027 

Burmistrz poinformował, że w WPF zadania się nie zmieniły, tylko urealniono plan dochodów, 

wydatków, przychodów oraz deficyt zgodnie z podejmowanymi uchwałami w sprawie zmian 

budżetu w budżecie na rok 2021. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

zmiany nie wstrzymał się od głosowania. 

 

4) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2022 oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2022 

Burmistrz poinformował, że Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 stanowi podstawę do 

praktycznej realizacji zadań ustawy z dnia 26 października 1982 roku o wychowaniu w 

trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz ustawy z dnia 29 lipca 2005 roku o 

przeciwdziałaniu narkomanii. Programy uwzględniają cele operacyjne dotyczące profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych oraz narkomanii określone w Narodowym Programie 

Zdrowia. Programy w sposób kompleksowy podejmują problemy z obszaru uzależnień od 

napojów alkoholowych     i innych środków psychoaktywnych oraz przemocy. Zadania oraz 

sposoby i metody ich realizacji ujęte w Programach, są dostosowane do lokalnych potrzeb oraz 

możliwości ich realizacji w oparciu o istniejące zasoby osobowe, instytucjonalne i 

organizacyjne. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 
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Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

5) nadania nazwy drodze publicznej położonej na terenie miasta Borek Wlkp.  

Burmistrz poinformował, że proponuje się ustalenie nowej nazwy ulicy w Borku Wlkp. - „ul. 

Gostyńska”. Nadanie nazwy ulicy wiąże się  z potrzebą zapewnienia prawidłowej i czytelnej 

numeracji porządkowej, położonych w jej sąsiedztwie nieruchomości przeznaczonych pod 

zabudowę. 

Należy zwrócić szczególną uwagę, iż nadanie nazwy ulicy służy bezpieczeństwu mieszkańców 

oraz precyzuje lokalizacje dla nieruchomości m.in. służb ratowniczych. 

 

Radny Michał Dopierała proponował nazwę „ul. Rolna”. 

Radna Magdalena Przybylak poparła propozycję Burmistrza. 

Radny Damian Florczyk uważa, że należy sprawdzić czy w/w ulica nie należy do ciągu ulicy 

Konopnickiej. Ponadto radny zapytał, czy tej jednej posesji, która jest przy tej drodze nie 

można dopisać do innej ulicy. 

Burmistrz poinformował, że przekaże sprawę do rozeznania pracownikowi Urzędu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili innych uwag. 

Następnie Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

– Radosław Andrzejak prosił o głosowanie. 

Za nadaniem nazwy „ul. Gostyńska” głosowało 11 radnych, 3 radnych wstrzymało się od 

głosowania, nikt nie był przeciwny. 

 

Opinia Komisji dot. nadania nazwy „ul. Gostyńska”:  

a)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 1 

radny wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

2 radnych wstrzymało się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 2 

radnych wstrzymało się od głosowania. 
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6) przyjęcia  „Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół 

pobierających naukę na terenie gminy Borek Wlkp.” 

Burmistrz poinformował, że celem zmotywowania dzieci i młodzieży szkolnej do nauki jest 

uchwalenie „Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół  

pobierających naukę na terenie gminy Borek Wielkopolski.  Program skierowany jest dla 

uczniów klas od czwartej do ósmej szkół podstawowych i uczniów szkół ponadpodstawowych 

pobierających naukę na terenie gminy Borek Wlkp., promujących Gminę Borek Wlkp. lub 

szkołę z terenu gminy Borek Wlkp. poprzez naukę i osiągnięcia. Mając na uwadze powyższe,  

podjęcie przedmiotowej uchwały jest w pełni uzasadnione 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

7) przyjęcia regulaminu przyznawania stypendium Burmistrza Borku Wlkp. w 

ramach lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkól 

pobierających naukę na terenie gminy Borek Wlkp. 

Burmistrz poinformował, że celem zmotywowania dzieci i młodzieży szkolnej do nauki jest 

uchwalenie „Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół 

pobierających naukę na terenie gminy Borek Wielkopolski. Program skierowany jest dla 

uczniów klas od czwartej do ósmej szkół podstawowych i uczniów szkół ponadpodstawowych 

pobierających naukę na terenie gminy Borek Wlkp., promujących Gminę Borek Wlkp. lub 

szkołę z terenu gminy Borek Wlkp. poprzez naukę i osiągnięcia. Mając na uwadze powyższe, 

podjęcie przedmiotowej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej 

Burmistrz poinformował, że w związku ze zmianą inkasenta dokonującego poboru opłaty 

targowej na terenie  gminy Borek Wielkopolski zachodzi konieczność podjęcia uchwały 

zmieniającej. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 1 

radny wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 1 

radny wstrzymał się od głosowania. 

 

9) zmiany uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności  za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania 

Burmistrz poinformował, że w wyniku prowadzonego postępowania w zakresie realizacji usług 

opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych stwierdza się, że od 1 stycznia 2022 r. 

zmieni się stawka za świadczone usługi.  

W związku z tym Rada Miejska Borku Wlkp. podjęła uchwałę nr Nr XXXV/316/2021  z dnia 

09 listopada 2021r., w której  § 3  brzmiał „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od 

dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.” 

Podejmując niniejszą uchwałę należało zmienić treść § 3 który otrzymuje brzmienie: „Uchwała 

podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego i wchodzi w 

życie z dniem 1 stycznia 2022r.” 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecny radny Andrzej Kubiak 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zapytał czy cena za odbiór odpadów komunalnych 

pójdzie w górę. 

Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli mieszkańcy będą segregować odpady w tym popiół to cena nie 

powinna wzrosnąć. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.4. Zakończenie.  

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Komisji Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich - Radosław Andrzejak  zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołowała     

 Przewodniczący Komisji Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

 

Wiesława Wójcik                                                      Radosław Andrzejak 

 


